

## The Group tops the Hong Kong real estate sector in Euromoney's Real Estate Awards 2022

集團在《Euromoney》2022年度房地產大獎獲選為香港地產組別之首



The Group clinched 13 honours in Euromoney's Real Estate Awards 2022, including Hong Kong's Best Overall Developer  
集團在《Euromoney》2022年度房地產大獎中勇奪13項大獎，包括「香港整體最佳地產公司」的盛譽

The Group is dedicated to building premium developments, offering excellent customer service, maintaining high standards of corporate governance, and proactively engaging with stakeholders. Putting into practice its belief in Building Homes with Heart, the Group records an outstanding result of winning 13 accolades in the Real Estate Awards 2022, organized by internationally renowned financial magazine Euromoney, recognizing the Group's leading position in the market.

The Group took home all nine real estate awards in Hong Kong, including the Best Overall Developer, Best Residential Developer, Best Retail/Shopping Developer, Best Office/Business Developer, Best Mixed-use Developer, Best Innovation Developer, Best Sustainability Developer, Best Data Centre Developer and Best Industrial/Warehouse Developer. The Group also won the Best Residential Developer on the mainland. In the Asia Pacific region, the Group won the Best Industrial/Warehouse Developer and Best Data Centre Developer. The Group also won the global honour of the Best Industrial/Warehouse Developer.

Euromoney's annual Real Estate Awards is recognized as one of the benchmark awards for the real estate industry. The Awards invite real estate professionals to vote for firms they believe have provided the highest quality real estate products and services in their market during the past 12 months. Almost 7,000 representatives from property advisers, developers, investment managers, banks, and corporate end users of real estate worldwide cast their votes this year.

集團一直致力發展優質物業，為客戶提供卓越服務，並恪守高水平的企業管治，積極與持份者維持緊密聯繫。憑藉將其「以心建家」的信念付諸實踐，集團成功於著名國際財經雜誌《Euromoney》主辦的2022年度

Best Developer - Overall, Hong Kong 香港整體最佳地產公司
Best Developer - Residential Sector, Hong Kong 香港最佳住宅項目發展商
Best Developer - Retail/Shopping Sector, Hong Kong 香港最佳零售項目/商場發展商
Best Developer - Office/Business Sector, Hong Kong 香港最佳寫字樓/商業項目發展商
Best Developer - Industrial/Warehouse Sector, Hong Kong 香港最佳工業/倉庫發展商
Best Developer - Innovation Sector, Hong Kong 香港最佳創新發展商
Best Developer - Sustainability Sector, Hong Kong 香港最佳可持續發展發展商
Best Developer - Mixed-use Sector, Hong Kong 香港最佳綜合項目發展商
Best Developer - Data Centre Sector, Hong Kong 香港最佳數據中心發展商
Best Developer - Residential Sector, China 中國最佳住宅項目發展商
Best Developer - Industrial/Warehouse Sector, Asia Pacific 亞太區最佳工業/倉庫發展商
Best Developer - Data Centre Sector, Asia Pacific 亞太區最佳數據中心發展商
Best Developer - Industrial/Warehouse Sector, Global 環球最佳工業/倉庫發展商

房地產大獎中勇奪13項大獎，成績驕人，足見集團在市場的領先地位。

在香港地產組別的獎項，集團囊括全部九項大獎，包括「香港整體最佳地產公司」、「香港最佳住宅項目發展商」、「香港最佳零售項目/商場發展商」、「香港最佳寫字樓/商業項目發展商」、「香港最佳綜合項目發展商」、「香港最佳創新發展商」、「香港最佳可持續發展發展商」、「香港最佳數據中心發展商」及「香港最佳工業/倉庫發展商」。在內地方面，集團勇奪「中國最佳住宅項目發展商」。在亞太地區方面，集團獲頒「亞太區最佳工業/倉庫發展商」及「亞太區最佳數據中心發展商」。此外，集團更榮獲「環球最佳工業/倉庫發展商」的盛譽。

由《Euromoney》主辦的年度房地產大獎廣被視為房地產業指標性大獎，有關獎項邀請地產界別的专业人士投票選出他們認為在過去12個月內市場上提供了最優質房地產產品和服務的企業。今年度更獲約7,000位來自全球物業顧問公司、發展商、投資經理、銀行及企業用戶的代表參與評選。

## The Group clinches five awards at Corporate Governance Asia's Asian Excellence Award 2022

集團在《亞洲企業管治》舉辦的「2022 亞洲卓越大獎」中榮獲五大獎項

The Group received five awards in the Asian Excellence Award 2022, organized by *Corporate Governance Asia*, including Asia's Best CEO, received by **Group Chairman and Managing Director Raymond Kwok**, Asia's Best CSR, Best Environmental Responsibility, Best Investor Relations Company and Best Investor Relations Professional. The Group is determined to create long-term sustainable value for its shareholders and other stakeholders by developing and leasing premium properties with attentive services in Hong Kong and major mainland cities as well as upholding high standards of corporate governance.

Since its inception in 2011, the Asian Excellence Award is designed to recognize the firms and management teams with achievements and excellence in management acumen, financial performance, corporate social responsibility, environmental practices and investor relations in Asia, including the mainland, Hong Kong, Indonesia, Malaysia, Philippines, Singapore, Taiwan, Thailand and Vietnam.

集團在《亞洲企業管治》雜誌舉辦的「2022 亞洲卓越大獎」中，獲頒發五項大獎，包括**集團主席兼董事總經理郭炳聯**獲選為「亞洲最佳CEO」、「亞洲最佳CSR」、「最佳環保責任」、「最佳投資者關係公司」及「最佳投資者關係專業人員」。集團致力在香港和內地主要城市發展和出租優質物業，以及提供貼心服務，同時維持高水平的企業管治，為其股東及其他持份者創造長遠的可持續價值。

自2011年成立以來，「亞洲卓越大獎」旨在表揚在管理能力、財務表現、企業社會責任、環境管理實踐及投資者關係領域取得成就和出色表現的亞洲企業和管理團隊，遍及內地、香港、印度尼西亞、馬來西亞、菲律賓、新加坡、台灣、泰國和越南。



The Group's solid fundamentals and achievements in ESG are acknowledged at Asian Excellence Award 2022  
集團穩健的基礎及在可持續發展的績效在「2022 亞洲卓越大獎」中獲得嘉許

26

## ICC facade displays special Christmas and New Year's Eve light shows

環球貿易廣場幕牆呈獻聖誕除夕限定燈光匯演



The ICC Light & Music Show presents special light shows on the ICC facades, bringing festive blessings to citizens  
「ICC聲光耀維港」於環球貿易廣場外牆呈獻特備燈光匯演，為市民送上節日祝福

To celebrate the holiday season, the Group has set up diversified festive installations in its malls as well as putting its heart into displaying festive illuminations on the facades of its landmark buildings. In particular, a Christmas-themed light show was presented on the ICC facades in December, adding more festive vibes to Victoria Harbour. And, to welcome the coming New Year with the citizens and celebrate the joy together, a special countdown show and congratulatory blessings are arranged to display on the ICC facades on New Year's Eve and during the Chinese New Year.

為慶祝佳節，集團除為旗下商場佈置不同主題的節日裝飾，亦悉心為地標建築物外牆增添節日燈飾。12月環球貿易廣場外牆每晚上演聖誕特備燈光匯演，為維港增添節日氣氛；此外，為與市民見證新一年的來臨，環球貿易廣場外牆更於除夕當晚及新春期間展示倒數及祝賀語句，與大家一同慶祝佳節。